
 

ASOCIACIJOS KAIŠIADORIŲ MIESTO VIETOS VEIKLOS GRUPĖS 

VALDYBOS NUOTOLINIO  POSĖDŽIO 

PROTOKOLAS Nr. 2 

 

2020-04-24 

Kaišiadorys 

 

Dėl LRV nustatyto karantino rėžimo, valdybos posėdis organizuotas elektroninėmis priemonėmis. 

Sudaryta galimybė valdybos nariams balsuoti raštu užpildant biuletenį ir jį atsiunčiant elektroniniu 

paštu iki 2020-04-24 15 val. bei tiesiogiai dalyvaujant nuotoliniame posėdyje www.zoom.com 

platformoje. Daromas posėdžio vaizdo ir garso įrašas, kuris yra neatskiriama protokolo dalis. 

Posėdžio pradžia 2020-04-24  16 val. 

 

Valdybos posėdyje dalyvauja 7 iš 12 valdybos narių, kvorumas yra: 

Tomas Vaicekauskas, valdybos pirmininkas – dalyvauja tiesiogiai per www.zoom.com; 

Ligita Pūrienė  - dalyvauja tiesiogiai per www.zoom.com; 

Virginija Paškevičienė  - atsiuntė balsavimo biuletenį el.paštu; 

Neringa Žigutienė - atsiuntė balsavimo biuletenį el.paštu; 

Gražina Škimelienė - atsiuntė balsavimo biuletenį el.paštu; 

Eglė Grendienė - atsiuntė balsavimo biuletenį el.paštu; 

Raimondas Gincas - atsiuntė balsavimo biuletenį el.paštu. 

 

Posėdyje per www.zoom.com taip pat dalyvauja Kaišiadorių miesto vvg projekto vadovai Judita 

Kmeliauskienė ir Ignas Simonaitis bei nepriklausoma vertintoja iš VšĮ ,,Invia.lt“ Vilma Indrikonienė. 

 

Posėdžio darbotvarkė: 

1. Dėl pritarimo projektinių pasiūlymų vertinimo ataskaitai; 

2. Dėl vietos plėtros projektų sąrašo tvirtinimo ir rezervinio projektų sąrašo tvirtinimo. 

 

 

1. SVARSTYTA. Dėl pritarimo projektinių pasiūlymų vertinimo ataskaitai  

 

Ligita Pūrienė sako, kad yra daromas posėdžio įrašas, kuris bus paviešintas 

www.kaisiadoriumiestovvg.lt svetainėje. Ligita Pūrienė pristato posėdyje dalyvaujančius asmenis bei 

pasako, iš kurių valdybos narių gauti balsavimo biuleteniai.  Valdybos nariai Mindaugas Grenda ir 

Mindaugas Vaicekauskas dėl interesų konflikto nusišalino ir posėdyje nedalyvauja. Pristatoma, kad į 

paskelbtus kvietimus gauta 10 projektinių pasiūlymų. Atsižvelgiant į tai, kad posėdyje dalyvauja 

Vilma Indrikonienė (viena iš trijų nepriklausomų vertintojų), kuri, be kita ko, yra Miestų vietos 

veiklos grupių tinklo prezidentė, todėl prašoma jos pakomentuoti atliktą vertinimą. Vilma 

Indrikonienė komentuoja atliktą projektų vertinimą, kai kuriuos pateiktų projektų rodiklius ir jų 

atitikimą miesto VVG strategijai. 

Ligita Pūrienė klausia, ar yra neaiškumų, klausimų. Tomas Vaicekauskas sako, kad viskas aišku. 

Siūloma balsuoti. 

 BALSAVIMAS. 7 balsai UŽ: Ligita Pūrienė ir Tomas Vaicekauskas balsuoja tiesiogiai UŽ 

posėdžio metu; Virginija Paškevičienė, Neringa Žigutienė, Gražina Škimelienė, Eglė Grendienė, 

Raimondas Gincas - atsiuntė balsavimo biuletenius el.paštu, kuriuose balsuoja UŽ; 

NUSPRĘSTA. Pritarti projektinių pasiūlymų vertinimo ataskaitai  (pridedama). 

 

2. SVARSTYTA. Dėl vietos plėtros projektų sąrašo tvirtinimo ir rezervinio projektų sąrašo 

tvirtinimo. 

 

 Ligita Pūrienė sako, kad yra sudaryti įvertintų vietos plėtros projektų sąrašai, kuriuos siūloma 

finansuoti ir rezervinių projektų sąrašai. Ignas Simonaitis pristato 5 atrinktus siūlomus finansuoti 

sąrašus, kuriuose yra po 1 projektą ir 3 rezervinių projektų sąrašus, kuriuose yra 4 projektai. Ignas 
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Simonaitis sako, kad lieka nepanaudotų strategijos lėšų, todėl, kai bus pateiktos vietos projektų 

paraiškos agentūrai, bus galima lėšų likutį perskirstyti. Vilma Indrikonienė sako, kad kalbėjo 

telefonu su Vidaus reikalų ministerija ir turi žinių, kad kitose miestų VVG strategijose taip pat lieka 

nepanaudotų lėšų, todėl labai didelė tikimybė, kad bus lėšų perskirstymas ir visi rezerviniuose 

sąrašuose esantys projektai gali gauti finansavimą. Taip pat Vilma Indrikonienė pažymi, kad iš 

įvertintų projektinių pasiūlymų originaliausias idėjas pateikė  ,,Žalieji velniai“, kuriems reikėtų 

padėti pateikti paraišką agentūrai bei padėti įgyvendinti projektus. Vertintojos nuomone, jeigu šiam 

pareiškėjui pavyktų tinkamai įgyvendinti sugalvotus projektus, jie būtų tokie, kurių atvažiuotų žiūrėti 

iš visos Lietuvos. Į tiesioginį posėdį pasijungia valdybos narė Neringa Žigutienė, kuri sako, kad 

prabalsavo raštu. 

Ligita Pūrienė klausia, ar yra klausimų ir neaiškumų. Daugiau niekas nepasisako. Siūloma balsuoti. 

 

BALSAVIMAS. 7 balsai UŽ: Ligita Pūrienė ir Tomas Vaicekauskas balsuoja tiesiogiai UŽ 

posėdžio metu; Virginija Paškevičienė, Neringa Žigutienė, Gražina Škimelienė, Eglė Grendienė, 

Raimondas Gincas - atsiuntė balsavimo biuletenius el.paštu, kuriuose balsuoja UŽ; 

NUSPRĘSTA. Patvirtinti vietos plėtros projektų sąrašą ir rezervinio projektų sąrašą  

(pridedama). 

 

 

Valdybos pirmininkas           Tomas Vaicekauskas 

 

 

 

 

 

Sekretorė        Ligita Pūrienė 

 

 

 

 


